
 

 

  

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  
 

П Р О Т О К О Л  № 02 
 

Днес, 06.03.2024 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, 

младежта   и  спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-н Димитър 

Шалъфов – председател в 13.10 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 /седем/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

По предложеният дневен ред бяха направени предложения за изменения. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието и предложи т.8 

и т.9 да станат съответно т.1 и т.2, а т.7 да стане т.3 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред със съответните 

изменения, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател - 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Благовест Георгиев за 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията със съответните промени. 

         Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т.8 от Дневния ред:  
 
Цветомир Петров запозна комисията с Доклад вх.№СОА24-ВК66-1860/29.02.24 
г. относно промяна в състава на членовете на Управителния съвет на 
фондация „София - Европейска столица на спорта”. Той сподели, че на 
Председателски съвет е обсъден състава на фондацията 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение : 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател - 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Благовест Георгиев за 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
По т.9 от Дневния ред:  
Цветомир Петров запозна комисията с Доклад вх.№СОА24-ВК66-1863/29.02.24 
г. относно избор на председател на Съвета по безопасност на движението на 
децата в София и на членове на Управителния съвет – общински съветници 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Благовест Георгиев за 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
По т.7 от Дневния ред: 
 
М.Боршош запозна комисията  с доклад вх.№СОА24-ВК66-1624/22.02.24 г. 
относно отпускане на финансови средства за осигуряването на участие на 
баскетболен отбор на 35 СЕУ “Добри Войников“ в Световните ученически игри. 
Той предложи да се отделят от бюджета 30 000 лв. за да може да се подпомогне 
участието на най-добрия ученически отбор в страната, който да представи 
достойно България. 
Д.Шалъфов заяви, че комисията ще подкрепи този доклад, но представителите 
на 35 СЕУ да представят малко повече финансова информация по общия 
бюджет. 
Представител на училищното настоятелство – Диляна Дончева сподели, че 
общата сума е 70 000 лв. за да може да заминат 12 ученички  и един учител, 
който ги тренира до Китай. Има и самоучастие от семействата на 
състезателките. Организирана е кампания за благотворителен мач, с който да 
се съберат някакви средства, които да подпомогнат отбора. Тя заяви, че 
настоятелството е регистрирано като сдружение с нестопанска цел в 
обществена полза и всяка година се представят финансови отчети, това  
гарантира пълна прозрачност за разходването на финансовите средства. 
    
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Благовест Георгиев за 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.1 от Дневния ред:  
Димитър Шалъфов заяви, че доклада сега няма да се гласува, а само ще се 
обсъжда и ще се правят предложения. 
Иван Василев – зам.-кмет запозна комисията с доклад вх.№СОА24-ВК66-
761/28.01.24 относно Съставяне и приемане на Сборен бюджет на Столична 
община за 2024г. Той сподели, че бюджета за 2024 е в размер на 2 милиарда, 577 
милиона, 149 857 лв. В капиталовата програма са предвидени 611 мил., 945 670 лв. 
за инвестиции в строителство на нови и ремонт на съществуващи детски 
градини. Не са предвидени повишаване на данъците. Увеличени са парите за 
програма „Култура“ с 50%. Василев заяви, че ако има конкретни предложения 
могат да се изпратят в писмен вид, след което ще бъдат обсъдени със 
другите зам.- кметове. 
М.Боршош зададе въпрос на зам.- кмета Яна Генова къде се предвижда 
завишаване на бюджета в сектора „Спорт“, в кои програми конкретно.  
В.Лилков заяви, че на миналото заседание присъстваха представители на 
спортните клубове, които споделиха, че средствата отредени за спортни 
дейности и спорт и спортно строителство са в пъти по-малко от 
средствата отпуснати в редица други градове в страната и заявиха, че ще 
внесат писмено своите искания. Той подчерта, че е необходимо в 
инвестиционната програма да се отрази конкретно за спортното 
строителство. Да се разработи цялостна програма за четири години напред. 
За пет спортни зали, на които са издадени разрешителни за строеж да бъде 
осигурен бюджет. Лилков предложи да се определи бюджет за спорт на база 
брой на жители в София, тъй като от предложения се пада по един лев на човек 
за спорт, а в други градове в страната е в пъти повече. Той предложи 
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спортната база, която не е от национално значение на територията на София 
да стане общинска собственост, за да може да бъде предоставена на 
клубовете за ползване и стопанисване, с което много ще им се помогне. Той 
заяви, че е необходимо съвместно с г-жа Генова да се подобри дейността на 
Ученическата спортна школа, да се разшири, да се увеличи бюджета , да се 
привлекат нови треньори, които да обхванат повече училища. 
Т.Георгиева заяви, че е добре , че са заложени пари за проектиране на обекти, но 
защо не се финансират готови такива, не се включват в бюджета за да започне 
строителството. Има няколко такива с готово проектиране и предстои 
тяхното изграждане, ако са заложени за финансиране. Тя подчерта, че въпреки 
че София е световна столица на спорта за 2024 г. това се неглижира и 
бюджета на фондацията не е увеличен. 
И.Василев сподели, че е проведена среща с представители на фондацията и на 
въпроса какви нови събития и мероприятия са предвидени във връзка с София 
световна столица на спорта за 2024 г., отговорът е бил , че се предвижда само 
една конференция. Той заяви, че все още очаква да се предостави списък с нови 
активности, които ще бъдат включени в програмата. 
Т.Георгиева попита, ако от фондацията представят новите събития ще има ли 
финанси за да бъдат обезпечени и бюджета да се завиши. 
И.Василев заяви, че е готов да проведе отново среща с фондацията, но не може 
да гарантира, че всички предложения ще бъдат финансирани, само най-
значимите. 
М.Боршош заяви, че фондацията е подкрепяща, тя е партньорска организация и 
бюджета ѝ е да подкрепя спортни активности на граждански организации. Той 
предложи да се покани фондацията на комисия за да запознае членовете с 
дейността си и да даде подробна информация относно бюджета. 
Д.Шалъфов подчерта, че в устава на фондацията е отразено, че тя не само 
подпомага, но трябва да извършва и определени дейности и не е редно да се 
втълпява, че нейната работа е само партньорство. 
В.Лилков подчерта, че при такива знакови събития – София световна столица 
на спорта трябва нещо да остане в града. Той заяви, че голяма част от 
спортната инфраструктура е изградена когато в София са се провеждали 
Универсиадите. В.Лилков сподели, че щом сме световна столица на спорта, 
трябва да сме забележими, да оставим нещо на града, да се увеличи спортното 
строителство, да се увеличи бюджета за спорт. 
И.Василев заяви, че също би се радвал да се видят такива неща само, че  
фондацията, която претендира, че е получила това призвание Световна 
столица на спорта за 2024 г. не е предложила такива оферти или събития. 
В.Тодоров отбеляза, че вече сме месец март и тепърва сега се мисли какви 
събития да бъдат  включени за световна столица на спорта това не трябва ли 
да бъде свършено през миналата или поминалата година. Този бюджет се 
преповтаря от миналогодишния с някакво минимално увеличение от 200 хил.лв. 
Единствено това което казва г-н Лилков има смисъл, а именно да се инвестира 
повече в спортна инфраструктура в подкрепа на спортни клубове и събития. 
Той подчерта, че сега може да обсъждаме какво може да се направи, ако София 
беше световна столица на спорта 2027 г. 
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М.Боршош предложи на заседание на комисията да се покани ръководството 
фондацията и нейните нови членове , да се изслуша какво им предстои , за да 
може комисията да придобие яснота какво предстои тази година и за може да 
се прекрати този дебат, който не води до нещо съществено. Той апелира да се 
даде думата на зам.-кмета – г-жа Генова да ни запознае с философията на 
бюджета за спорт.  
Д.Шалъфов  предложи т.2,3,4,5 да се гласуват анблок.   
М.Боршош заяви, че много добре познава работата на дирекцията, но би било 
добре докладите да се разгледат поотделно , тъй като това са отчети и е 
хубаво гражданите да знаят как  са изразходвани  финансовите средства. 
Д.Шалъфов   подложи предложението на гласуване. 
  

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател против 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Благовест Георгиев за 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош против 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        Възд. 

11 Иван Алексиев 

      

против 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        4 

                                Против 3 

                               Въздържали се 1 

 
Предложението на г-н Шалъфов не бе прието. 
 
По т.II от Дневния ред: Я.Генова запозна комисията с доклад вх.№СОА22-ВК66-
3605/4/30.01.24  относно Отчет за изпълнение на Годишен план на Подпрограма 
„Спортна столица“ за 2023 г. в изпълнение на Решение № 289 по Протокол № 75 
от 27.04.2023 г. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   
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1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Благовест Георгиев за 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани за 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.III от Дневния ред: 
Я.Генова запозна комисията с доклад вх.№СОА23-ВК66-2361/19/30.01.24  
относно Отчет за изпълнение на проектно финансиране за 2023 г. по Програми 
„Спорт в района“, „Спорт за деца и ученици“, „Спорт за всички“, в изпълнение на 
Решение № 366 по Протокол № 77 от 25.05.2023 г.. Тя заяви, че на комисията ще 
бъдат представени Програмите и ще се коментира какви средства ще бъдат 
определени за всяка една. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Благовест Георгиев за 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани за 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        9 
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  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
По т.IV от Дневния ред:  
Я.Генова запозна комисията с доклад вх.№СОА23-ВК66-3079/20/30.01.24  
относно отчет за изпълнение на финансирани дейности на 113 спортни клуба 
по Програма „Спорт за високи постижения“, Подпрограма за развитие на 
детско-юношеския спорт за 2023 година, в изпълнение на Решение № 234 по 
Протокол № 74 от 06.04.2023 г. и Решение № 552 по Протокол № 79 от 
29.06.2023 г.  на СОС 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев за 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани за 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
По т.V от Дневния ред:  
Я.Генова запозна комисията с доклад вх.№СОА23-ВК66-4017/27/30.01.24  
относно Отчет за изпълнение на проектно финансиране за 2023 г. по Програма 
„София – град на младите и активните“ в изпълнение на Решение № 632 по 
Протокол №80 от 13.07.2023 г. на Столичен общински съвет 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
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Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев за 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани за 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
По т.VI от Дневния ред: 
С.Ставрев запозна комисията с доклад вх.№СОА23-ВК66-10718/24.11.23 г. 
относно промяна в Наредба за управление и разпореждане с общински спортни 
обекти и за финансово подпомагане на спортната дейност на територията на 
Столична община за освобождаване от такси в общински спортни обекти на 
деца и младежи, настанени в Центрове за настаняване от семеен тип  
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Благовест Георгиев за 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани за 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 
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10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на 
комисията в 14.15 ч. 
 
Протоколът е изготвен на 11.03.24 г. 
 
 
Експерт:  П             Председател:               П 

/Д.Пунчева/              /Димитър Шалъфов/ 
 
 

                               Зам. предс.:                     П 
      /Татяна Георгиева/ 
 
 

                 Зам. предс.:                   П 
      /Еньо Савов/ 
 

 


